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Op weg naar de Begroting voor 2015 
Tijdens de gemeenteraad van 10 juli jl. is de Kadernota 2015-2018 besproken. Deze vormt de opmaat 
voor de begroting die we in oktober zullen behandelen. Namens de CDA fractie heb ik de inbreng 
verzorgd en onze steun gegeven. De Kadernota is wat ons betreft een goede vertaling van het 
Coalitieakkoord van december jl. en bevat de zoekrichtingen voor de noodzakelijke ombuigingen van 
10 miljoen euro. Als CDA hebben we zorgen over de kwetsbare financiële positie van de gemeente. 
De weerstandsratio is met 0.8 heel laag en loopt maar moeizaam op. Er zijn grote risico’s zoals op 
sociaal gebied, en tegenvallers zoals de parkeerexploitatie. We moeten naar een ander financieel 
beleid toe en kunnen minder dan voorheen rekenen op onze reserves. Het is hoog tijd voor een 
nieuw, toekomst vast risicobeleid. Ook vinden we als CDA dat het College risico’s loopt doordat veel 
van de ombuigingen pas in 2017 en 2018 worden gerealiseerd. We begrijpen dat er uitwerkingstijd 
nodig is maar hebben gemaand tot tempo. Zo vinden we dat er snel goede voorstellen moeten komen 
voor een andere opzet van het muziekonderwijs van de streekmuziekschool en andere perspectieven 
voor theater Castellum. Wij vinden dat het theater open moet blijven, en ook meer dan de 2 dagen per 
week waar in een van de varianten sprake van is. Maar de exploitatie kan ons inziens worden 
verbeterd met een andere programmering en met andere kansen zoals die van een vergaderlocatie in 
het Groene Hart. Het gaat erom dat we onorthodox en creatief denken. We kunnen niet doorgaan met 
geld erbij doen zoals onder het vorige college toen er tonnen extra geld zijn toegevoegd aan 
Castellum. Vanuit het CDA heb ik verder kanttekeningen geplaatst bij het vastgoedbeleid. Wanneer 
gaat dat renderen? Dat bleek een actuele vraag want deze week neemt B&W er een besluit over. “De 
winkel gaat open” aldus de wethouder, die daarmee aangeeft dat hij actief de boer opgaat met de 
gemeentelijke bezittingen om deze waar mogelijk en wenselijk te vervreemden of te verhuren. Een 
andere kanttekening heb ik geplaatst bij het economisch beleid. Waar blijft de aanpak? In antwoord 
daarop heeft de wethouder toegezegd dit najaar te komen met een meerjarige aanpak. Zodat we klaar 
zijn als de economie echt begint aan te trekken. Vanuit de oppositie kwam er veel kritiek en werd 
steeds gevraagd om visie. Visie, visie, visie, visie………… Na afloop van de behandeling van de 
Kadernota 2015-2018 kon ik het woord niet meer horen. Het verwijt is dat er zomaar keuzes voor 
bezuinigingen worden gemaakt. Terwijl dat helemaal niet het geval is. In het coalitieakkoord is een 
evenwichtige spreiding over verschillende beleidsterreinen gekozen. Ook het ambtelijk apparaat wordt 
aangepakt. Vragen om een visie – lees: vele rapporten, studies, stapel papier maar geen besluiten – 
is oude politiek. Het gaat om onze visie op de samenleving waarbij de kwetsbare burgers worden 
ontzien en gesteund. En waarbij iedereen wordt gestimuleerd om verantwoordelijkheid te nemen, om 
zelf bij te dragen aan de samenleving, om ondernemend te zijn. Omdenken dus, met een gemeente 
die faciliteert maar niet bepaalt! Vanuit deze lijn hebben we de meeste amendementen van de niet-
coalitiepartijen niet gesteund. Omdat ze eenzijdig waren geformuleerd, geen dekking bevatten of 
anderszins niet passen bij de koers van de coalitie. Zo ontstond er wel een tegenstelling met een deel 
van de raad. Dat is jammer. Maar we blijven werken aan een zo groot mogelijke meerderheid. Met die 
steun kan het College door en is een basis gelegd voor een financieel solide en sociaal krachtige 
Alphense samenleving. Met een gemeente die het verschil maakt.  
 
Voor meer informatie: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Gemeente in Gewone Taal 
Anno 2014 zijn er steeds meer mensen die moeite hebben met de complexiteit van de samenleving. 
Wie begrijpt er nog een bijsluiter van een medicijn of een polis van de verzekeringsmaatschappij? De 
recente inspraak door de vrijwilligers van de Papierwinkel heeft ons er weer eens op gewezen dat ook 
de gemeente moet kijken hoe er met gewone taal kan worden gecommuniceerd. Veel formulieren zijn 
erg lastig te doorgronden, veel taal is nodeloos ingewikkeld. Daarom hebben we als CDA - met dank 
aan de collega’s Helma van der Louw en Marly de Blaeij - tijdens de behandeling van de Kadernota 
een motie ingediend die burgemeester en wethouders oproept om de gemeentelijke (digitale) 
formulieren door te lichten en samen met burgers/bedrijven te zoeken naar mogelijkheden tot 
vereenvoudiging. De burgemeester heeft gereageerd door de motie over te nemen en ermee aan de 
slag te gaan. We zullen hem volgen en zijn benieuwd!  
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Voor meer informatie: René Vrugt, rvrugt@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Het Anker in Hazerswoude-Rijndijk 
Het Bestuur van het multifunctionele centrum het Anker in Hazerswoude-Rijndijk is nu twee en een 
half jaar bezig. Er zijn inmiddels weer allerlei activiteiten in Het Anker.  
Het Anker is een markant gebouw, het is een vroeg ontwerp van Alberts en Van Huut architecten. Na 
37 jaar was het wel aan een grote opknapbeurt toe. Het bestuur heeft er hard aan getrokken, want het 
gebouw is van binnen en buiten opgeknapt. Het is gezelliger, moderner, gastvrijer, veiliger, 
hygiënischer, praktischer en energiezuiniger. Ook is het probleem van de slechte akoestiek in de 
Grote Zaal na 37 jaar verholpen. 
Kortom, genoeg redenen voor een open huis. De delegatie van de CDA fractie heeft daar gebruik van 
gemaakt en het bestuur gecomplimenteerd met het mooie resultaat. 
Voorzieningen dicht bij de inwoners zoals een goed functionerend multifunctioneel centrum is van 
groot belang voor de leefbaarheid in de kernen. Als CDA steunen wij dat van harte!  
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Woningbouw Rijnpark Koudekerk 
Het Comité Toekomst Koudekerk zet zich al 10 jaar in voor de woningbouw op Rijnpark. Het Comité 
heeft de CDA fractie uitgenodigd om samen nog eens de mogelijkheden en moeilijkheden te bekijken 
op het terrein zelf. Het is wel een locatie met potentie, zo konden we met eigen ogen zien. Maar eerst 
moet er toch echt duidelijkheid komen over de milieuaspecten van het bedrijf Latexfalt. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

N 209, open tunnelbak of rondweg in Hazerswoude dorp  
Het Dorpsoverleg Hazerswoude dorp heeft op 25 juni een informatieavond georganiseerd over de 
verkeersproblemen bij de kruising in het dorp. Het gaat nu om twee varianten in een studie van de 
Provincie. De ene variant is een gedeeltelijk verhoogde rondweg (grofweg vanaf de Hoogeveenseweg 
parallel aan de Middelweg, over de Voorweg, en achter het zwembad aansluitend op de 
Gemeneweg), de andere is een open tunnelbak als kruising van de Gemeneweg en de Dorpsstraat. 
Beide varianten zullen gepaard gaan met o.a. hoge geluidswallen.  
Conclusie van de avond was dat de aanwezigen niets zien in deze oplossingen. Liever niets doen dan 
een van deze twee opties, zo was de algemene conclusie. CDA Rijnwoude heeft in het verleden al 
gepleit voor een lange tunnel in combinatie met woningbouw op het tunneldak om de extra kosten 
mede te financieren. Dat is echter een oplossing voor de lange termijn, vooralsnog is daar geen geld 
voor. 
Een delegatie van de CDA fractie heeft inmiddels met leden van de CDA fractie in Waddinxveen en 
van de CDA fractie van de Provinciale Staten een tour gehouden langs de knelpunten in 
Hazerswoude en in de Greenport West. Brede CDA-conclusie was dat de open tunnelbak en de 
rondweg geen van beide een oplossing bieden voor de leefbaarheid in Hazerswoude dorp.  
Wat dan wel een goede oplossing is voor de leefbaarheid en bereikbaarheid is niet meteen duidelijk; 
dat vraagt nog nader overleg en afstemming met Waddinxveen en met de Provincie. En iedere 
oplossing heeft zijn prijs, terwijl het budget beperkt is. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Nieuwe kans voor Gemeentehuis Boskoop 
In 2013 heeft het gemeentebestuur van Boskoop onder bepaalde voorwaarden ingestemd met het 
afsluiten van een koopovereenkomst met Vitalvast voor de verkoop van het Gemeentehuis te 
Boskoop. In het vervolgtraject bleek dat Vitalvast zich niet aan de lopende contractafspraken kon 
houden, waardoor de overeenkomst inmiddels is ontbonden. Dit wel na grondig overleg met diverse 
belanghebbenden. Ook vanuit het CDA hebben wij deelgenomen aan dit overleg en wij willen nu ook 
het voortouw nemen in een nieuw traject. Wij willen ons sterk maken om het voormalig gemeentehuis 
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alsnog de juiste bestemming te geven in de Boskoopse samenleving. Wij hebben aangegeven om 
zitting te nemen in de groep vertegenwoordigers die op korte termijn gevormd gaat worden en 
waarmee de eerste stappen worden gezet om een juiste herbestemming te vinden. 
 
Meer informatie bij: Helma van der Louw, hvanderLouw-Vergeer@alphenaandenrijn.nl 
 
 

Preventie- en handhavingsplan Alcohol 2014-2016 
Het WK voetbal net achter de rug, schuurfeesten, de Trekkertrek Koudekerk die er aankomt, genoeg 
gelegenheid om met elkaar gezellige dingen te doen. Heel veel mensen weten zelf wat goed voor hen 
is en waar de grens ligt. 
Op basis van de nieuwe Drank- en Horecawet zijn gemeenten verplicht een integraal beleid te voeren 
op het gebied van alcoholmatiging. Doel van de wet is dat ze onze jeugd beschermt tegen de 
schadelijke effecten die alcohol kan hebben op de gezondheid en de veiligheid. In het Preventie- en 
handhavingsplan zijn de doelstellingen van het gemeentelijk alcoholmatigingsbeleid opgenomen en de 
activiteiten die de komende jaren worden uitgevoerd om die doelen te behalen. Hierover gaat de 
gemeente ook in gesprek met alle bij het alcoholmatigingsbeleid betrokken partners en de doelgroep 
zelf. De gemeente heeft de afgelopen tijd in het kader van de nieuwe Drank- en Horecawet 
zogenaamde BOA's (buitengewoon opsporingsambtenaren) opgeleid om te controleren op de 
naleving van deze wet, zowel door de jongeren zelf als door de alcoholverstrekkers (supermarkten, 
horecagelegenheden, sportkantines etc.). Daarnaast zijn er door de gemeente besluiten genomen 
over de schenkingstijden bij sportverenigingen, jongerencentra etc. en over de zogenaamde "happy 
hours". Inzet van de gemeente is dat jongeren en hun omgeving zich bewust worden van de 
schadelijke effecten van alcoholgebruik. Alle fracties hebben ingestemd met dit plan. 
 
Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Harmoniseren van de rioolheffingen per 1 januari 2015 
De drie fusiegemeenten hanteren elk een eigen wijze van rioolheffingen. Doel is om deze heffingen te 
harmoniseren. Daarom is een verkenning uitgevoerd in het kader van de beste wijze van heffen. 
De drie fusiegemeenten eerste instantie is een heffing van de eigenaar het meest efficiënt en 
eenduidig naar voren gekomen (=heffingswijze oud Alphen aan den Rijn). Echter na benadering van 
de drie woningcorporaties is gebleken dat dit op veel tegenstand stuit; aan de woningcorporaties uit 
Boskoop en Rijnwoude zou dan voor enkele tonnen rioolheffing in rekening worden gebracht. Zij 
zouden dit niet direct kunnen verwerken in een huurverhoging. Andersom blijkt dat 89% van de 
verhuurders uit de gemeente Alphen aan den Rijn, waarvoor nu een eigenarenheffing geldt, de 
verlaging van de belasting wil verminderen op de huursom (onderzoek uitgevoerd door de 
woningcorporaties). Daarom besloot de Raad om voor de gehele gemeente een rioolgebruikersheffing 
voor woningen in te voeren. CDA en andere fracties hebben het College van B&W opgeroepen nog in 
overleg te gaan met de 11 % verhuurders die nog niet hebben toegezegd de huur ook te verlagen. 
 

Voor meer informatie: Jos Ensing, jensing@alphenaandenrijn.nl  
 
 

Drama MH17 
Aan de vooravond van de vakantietijd in onze regio, werden we opgeschrikt door het vreselijke 
noodlot wat de inzittenden van de MH17 trof. Bijna 300 mensen, waaronder 193 Nederlanders - die 
vol verwachting in het vliegtuig waren gestapt en uitkeken naar hun vakantie, bezoek aan familie, 
gewoon hun werk deden of naar huis gingen -  zijn in één klap van hun toekomst berooft en laten vele 
familieleden, vrienden en kennissen vertwijfeld achter. Het lijkt erop dat het vliegtuig is neergeschoten, 
maar de precieze toedracht is nog niet bekend. Onze minister-president Rutte heeft verkondigd dat we 
de onderste steen boven moeten krijgen over de ware toedracht. Als duidelijk wordt dat dit een 
aanslag was, dan zal hij zich er persoonlijk voor inzetten dat de daders worden opgespoord en hun 
gerechte straf krijgen. Eerder zullen we niet rusten. Dat zijn we de onschuldige slachtoffers en 
nabestaanden verschuldigd. Steeds meer mensen horen in hun directe omgeving het verschrikkelijke 
nieuws van mensen die ook aan boord waren. Nederland leeft intens mee, ook de CDA fractie is diep 
getroffen door dit drama. Geweld komt ineens wel heel dichtbij en het vervult ons met afschuw, 
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ongeloof en woede, maar ook met een intens medeleven met de familie en vrienden van de 
slachtoffers. Wij willen hen enorm veel sterkte toewensen met dit ondragelijke verlies. 
 
 

Zomergroet 

Hoe dubbel ook, toch breekt dan de vakantieperiode weer aan, voor velen een uitgelezen moment van 
bijtanken. Geniet van deze mooie periode. Het is wonderlijk hoe juist in de vakantie mensen tot 
bezinning kunnen komen en de rijkdom van het leven ervaren. Zomertijd is tijd hebben voor elkaar, 
voor jezelf en genieten van het leven. De wereld als een paradijs. Wij wensen u allen veel plezier en 
behouden terugkomst. Mocht u niet op vakantie gaan dan ook goede zomermaanden gewenst in onze 
prachtige omgeving, waar veel wordt georganiseerd in deze maanden en voor elk wat wils is te 
beleven. 
 
Namens de hele CDA fractie, Marjon Verkleij, mverkleij-lemmers@alphenaandenrijn.nl   
 
 

Vergadercyclus september 2014 
 Woensdag 30 juli doen de CDA vrouwen mee aan de touwtrek wedstrijd in Koudekerk aan den 

Rijn 

 Maandag 1 september heeft de CDA fractie een fractiebijeenkomst vanaf 17.00 uur 

 Donderdag 4 september is er RTG (rondetafelgesprek) beeldvormend om 20.00 uur 

 Maandag 8 september vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 11 september is er RTG opiniërend om 20.00 uur 

 Maandag 15 september vergadert de CDA fractie om 20.00 uur 

 Donderdag 25 september is er Raadsvergadering om 20.00 uur 
 
 
Indien u deze fractieflits niet meer wilt ontvangen, stuurt u dan een mail naar 
fractieondersteuning.cda@kpnmail.nl 
Uw e-mailadres wordt dan direct verwijderd. Natuurlijk kunt u ook altijd nieuwe abonnees aandragen.!  
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